

---

BENCOTTO

---

*DINNER SET MENU / 晚間精選套餐*

**4-Courses / 四道式**

可於 1.前菜、 2.義大利麵及燉飯 3.主菜 4.甜點選項內各選擇一道佳餚

Choose 4 courses from Appetizer and Pasta & Risotto and Main Course and Dessert

**\$ 1,980**

**5-Courses / 五道式**

可於 1.前菜選擇兩道、 2.義大利麵及燉飯選擇一道、 3.主菜 4.甜點選項內各選擇一道佳餚

Choose 5 courses from two appetizers and Pasta & Risotto and Main Course and Dessert

**\$ 2,380**

*套餐份量與單點不同 Set menu portion is different from A La Carte portion.*

*套餐供應時間至晚 9:30. Set menus are available until 9:30pm.*

# BENCOTTO

## ANTIPASTO | 前菜

**BURRATA CAPRESE** / 水牛布拉塔乳酪、番茄薄片、西班牙鯷魚

Buffalo burrata cheese, tomato carpaccio and Cantabrico anchovies

**\$780**

**SELEZIONE DI SALUMI MISTI** / 主廚精選冷肉盤

Chef selected of Italian cold cuts served with accompaniments

**\$960**

**CARRELLO DEI FORMAGGI** / 特選義大利乳酪、糖漬水果

Special selection of Italian cheeses with monstarda

**\$880**

**INSALATA BENCOTTO** / *Bencotto* 季節沙拉、帕瑪森乳酪、傳統巴薩米克醋

Organic salad with seasonal vegetables, parmesan cheese and balsamic dressing

**\$460**

**SALUTO ALLA MIA TERRA** / 焦糖茄子、麵包蕃茄泥、托斯卡尼起司泡沫

Caramelized eggplant, bread and tomato "Pappa al Pomodoro", Tuscan pecorino foam

**\$480**

**INSALATA DI MARE** / 綜合海鮮沙拉、干貝、紅蝦、螯蝦、檸檬

Grilled seafood salad, with vegetables, scallop, red shrimp, langoustine and lemon dressing

**\$880**

**LOMBATA DI MAIALINO CON SALSIA TONNATA** / 慢烤豬里肌、傳統皮蒙特鱈魚醬、酸豆、芝麻葉

Slow roasted pork loin, with Piedmont Tonnato sauce, capers and rocket leaves

**\$520**

若您有任何飲食上的特殊需求，務請事先告知我們的服務人員。

以上所有價格為新台幣含稅價格，外加10%服務費。自備酒水服務費 葡萄酒、烈酒每瓶TWD 1,000。

For special dietary requests please ask your server. Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.  
the corkage charge per bottle at this restaurant is TWD1,000 for wines and spirits.

# BENCOTTO

## PASTA & RISOTTO | 義大利麵及燉飯

### MINISTRONE DI VERDURE | 傳統義式蔬菜湯

Traditional vegetable soup

**\$480**

### RISOTTO ALLA BOSCAIOLA | 北義香料野菇燉飯、帕瑪森乳酪

Risotto Aquerello with aromatic herbs, parmesan cheese and wild mushrooms

**\$780**

### RISOTTO ALLA MARINARA | 海鮮燉飯 套餐需加價 Supplement \$200

Seafood risotto Acquarello cooked with Cacciucco broth, served with selection of fresh seafood

**\$980**

### SPAGHETTI ALLA CARBONARA | 奶油培根義大利麵

Spaghetti with Carbonara sauce and Guanciale

**\$780**

### MEZZE MANICHE ALLA BOLOGNESE | 波隆納澳洲和牛肉醬手工水管麵

Homemade Mezze Maniche with Australian Wagyu beef ragout

**\$780**

### REGINETTE ALLO SCOGLIO | 緞帶麵、時令鮮魚、紅蝦、淡菜、蕃茄、檸檬 套餐需加價 Supplement \$200

Homemade Reginette with fresh catch fish, red prawns, mussels, clams, tomato concasse and lemon essence

**\$980**

### TAGLIATELLE ALL' ASTICE | 波士頓龍蝦手工寬麵佐羅勒海鮮醬 (建議2人享用、僅提供單點)

Butter poached Boston lobster, tagliatelle pasta with Italian basil and coral sauce  
(Recommended for 2 guests, A La Carte only)

**\$2,680**

若您有任何飲食上的特殊需求，務請事先告知我們的服務人員。

以上所有價格為新台幣含稅價格，外加10%服務費。自備酒水服務費 葡萄酒、烈酒每瓶TWD 1,000。

For special dietary requests please ask your server. Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge.  
the corkage charge per bottle at this restaurant is TWD1,000 for wines and spirits.

# BENCOTTO

## SECONDO | 主菜

**FILETTO DI MANZO** / 美國牛菲力、菠菜奶油、洋芋千層 **套餐需加價 Supplement \$300**

Roasted U.S. prime tenderloin with spinach cream and potato lasagna

**\$1,280**

**COTOLETTA ALLA MILANESE** / 米蘭式豬排、芝麻葉沙拉、醃漬洋蔥 **套餐需加價 Supplement \$150**

Crispy pork chop pan fried with clarified butter served with arugula salad and marinated onion

**\$1,080**

**PESCATO DEL GIORNO** / 時令鮮魚、洋芋、橄欖、酸豆、海鮮醬汁

Daily catch fish with vegetables in guazzetto soup with potatoes, olives, capers and tomato

**\$780**

**TONNO ARROSTITO** / 炙烤鮪魚、白腰豆、甘藍、焦化洋蔥

Roasted tuna "Tagliata" style with rosemary scented cannellini beans, kale leaves and caramelized red onion

**\$880**

**COSTATA DI MANZO** / 爐烤美國帶骨肋眼牛排、洋芋泥、季節時蔬、羅勒鯷魚醬 (建議 4 人享用、僅提供單點)

Grilled U.S. prime bone-in rib-eye served with sautéed vegetables, mash potato and salsa verde

(Recommended for 4 guests, A La Carte only)

**\$3,680**

若您有任何飲食上的特殊需求，務請事先告知我們的服務人員。

以上所有價格為新台幣含稅價格，外加 10% 服務費。自備酒水服務費 葡萄酒、烈酒每瓶 TWD 1,000。

For special dietary requests please ask your server. Prices are in Taiwan dollars, inclusive of applicable government taxes and subject to a 10% service charge. the corkage charge per bottle at this restaurant is TWD1,000 for wines and spirits.